
Zápis z jednání územní skupiny č. 11 

 

Datum konání: 22. 4. 2024 od 17:30 

Místo konání: Klub důchodců, Rudolfovská 352/154, České Budějovice 

Přítomni (dle prezenční listiny):   
Martina Gutwirth, Lenka Hessová, Zuzana Jindrová, Stanislava Kutheilová, Jitka Maňhalová, Josef 
Pavliš, Eva Semančíková, Oldřich Souček, Alois Zwiefelhofer 

Nepřítomni: Petr Říha, Petra Říhová, Pavla Vandasová 

Omluveni: Milena Kroufková, Tereza Machová, Jiří Štěch 

Host: Ing. Martin Jáchym – Akiprojekt s.r.o. 

__________________________________________________________________________________ 

Úvod:  
Schůzi zahájila předsedkyně ÚzS 11 Zuzana Jindrová a přivítala hosta Ing. Martina Jáchyma ze 
společnosti Akiprojekt s.r.o.. Paní předsedkyně před jednáním ÚzS 11 prošla s panem Jáchymem 
oblast Nového Vráta v souvislosti s požadavkem na vybudování jednosměrných ulic a bezpečnějších 
přechodů. 
 
Host Ing. Martin Jáchym: 

- studie jednosměrek v oblasti Nové Vráto a studie k vybudování bezpečnějšího přechodu na 
ulici Rudolfovská (oblast zastávky MHD Nové Vráto) byla zadaná ze strany města České  
Budějovice 

 
Jednosměrky v oblasti Nové Vráto (mezi ulicí Hlinská a Rudolfovská): 

- obavy v oblasti z tranzitní dopravy – budoucí propojka Hraniční/Hlinská a zkracování řidičů 
cestu na Rudolfovská/Okružní 

- jednosměrné ulice nepřináší zklidnění dopravy – naopak zjednosměrněním dochází k nárůstu 
dopravy 

- nově budované jednosměrky jsou ovlivněny silným zvykovým právem a je při jejich budování 
velká nevole obyvatel 

- doporučeno počkat na řešení jednosměrek v oblasti až po vybudování křižovatky u propojky 
Vrbenská/Rudolfovská   

 
Bezpečnější přechod u zastávek MHD Nové Vráto: 

- zastávka MHD a zároveň přechod je nejhorší možná kombinace 
- přechod může být široký max 6,5 m bez ostrůvku, v jiném případě je ostrůvek nutný + zúžení 

vozovky na 3,75 m (v tomto případě se jeví ostrůvek jako optimální řešení) 
- u vybudovaného ostrůvku je nutno dodržet rozhledy (řidič musí vidět chodce na přechodu) a 

proto je nutné zastávky MHD od přechodu posunout (v navrhovaném případě by byla zastávka 
směrem na Rudolfov posunuta před Rudolfovská 411/130 a 410/132 – v současnosti firma 
CHILLI PRODUCTION s.r.o., směrem do města posunuta podél plotu společnosti BELIS a. s.)  

- očekávané komplikace v případě, že je zastávka MHD posunuta před obytné domy 
- přechod musí být u křižovatky (ulice U skladu/Rudolfovská), v případě delší vzdálenosti od 

křižovatky nebude chodci využíván 
- navržená úprava přechodu a posun zastávek MHD k náhledu u předsedkyně ÚzS 11 



Přehledová tabulka řešených témat ÚzS 11: 
- předsedkyně ÚzS 11 představila návrh tabulky řešených témat ÚzS 11  
- zapracovaná jsou všechna témata diskutovaná na jednáních ÚzS 11 od 28.6.2023 
- aktualizovaná tabulka bude součástí zápisů ÚzS 11 
 

Projekty do participativního rozpočtu za oblast ÚzS 11: 
- představení projektu „Více stromů pro naše město“ pana Jana Malíka, kde jde o výsadbu 120 
stromů a 530 keřů podél cyklostezek a chodníků v ulici Generála Píky, ulice Blahoslavova a ulice 
Vodní – cena 2 mil. Kč 
- pan Malík přímo oslovil předsedkyni ÚzS 11, projekt ale zapsal pod České Budějovice 3 
- přítomnými členy ÚzS 11 byl projekt pana Malíka podpořen 
- poslední výzva předsedkyně ÚzS 11 na podání projektů do Participativního rozpočtu (termín 
30:4.2024) 
 

Informace z Územní komise: 
- Generel zeleně – územní komise žádá o možnosti generel projednat na svém jednání a ve 
spolupráci s komisí pro životní prostředí 
- město Č.Budějovice dokončilo pasport komunikací a chodníků – dostupný on-line (odkaz je 
v přehledové tabulce ÚzS 11) 
- společné jednání všech členů územních skupin (nutné najít společné téma, které by bylo 
předmětem jednání - navrženo téma "územní plán") 
 

Diskuse, různé: 
- Z. Jindrová informala přítomné o průběhu akce „Ukliďme Česko“ v ÚzS č. 11 (Nové Vráto a 
Husova kolonie) a o likvidaci černé skládky u Vráteckého potoka, podzimní úklidová akce bude 
v sobotu 21.9.2024  
- účastníci „Výstavy soutěžních architektonických návrhů ZEVO“ ve dnech 25.3. – 28.3.2024 
informovali přítomné o průběhu akce, následovala diskuse na témata, která byla v areálu budoucí 
spalovny ZEVO představena 
- A. Bajza upozornil, že je potřeba věnovat pozornost rybníkům za školou a řešit jejich vyčištění 
- podnět od A. Bajzy, že je nutné zabezpečit zeď Rudolfovská 297/121 (vlastník MERIDIES beta 
s.r.o.) – zeď ohrožuje okolní budovy Rudolfovská 296/123 a 299/119 
- E. Semančíková pozvala všechny přítomné na „Den s integrovaným záchranným systémem“, 
který se koná 10.5.2024. 
- další jednání UzS 11 domluveno na čtvrtek 23.5.2024 

 

V Českých Budějovicích 6.5.2024 

Zapsala: Zuzana Jindrová 

Ověřila: Martina Gutwirth 

 


